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Het eerste jaar van het coalitieakkoord "nieuwe energie" heeft al veel opgebracht. Vooral 
als het gaat om samenwerking met de inwoners en organisaties worden stappen gezet.  
 
Om enkele voorbeelden te noemen:  
De stadsbrede onderwerpen zijn verkend en klaar om met belanghebbenden in stad te 
ontwikkelen.  
Het IHP is vastgesteld en ook daar wordt in de uitvoering samen met de stad gewerkt 
aan nieuwe huisvesting voor de scholen.  
De cultuurinstellingen zijn de wijken in gegaan, maken contact met de inwoners en 
dragen bij aan de leefbaarheid van Gouda.  
 
Wat GroenLinks betreft is en blijft het belangrijk inwoners zoveel mogelijk te betrekken 
bij het verder ontwikkelen van onze stad.   
 
Vandaag willen we drie onderwerpen benadrukken voor de stad Gouda:  
 

1. Als een stad die jongeren iets te bieden heeft 
2. Als een leefbare, tolerante en groene stad  
3. Met een gemeentelijke overheid die vooral eerlijk, begripvol en simpel is.  

 
Het eerste punt: Gouda is een stad die jongeren iets te bieden heeft komt 
rechtstreeks uit de toekomstvisie “Gouda ligt goed” en Gouda 750: “geef Gouda door”, 
die samen met de inwoners van Gouda zijn opgesteld.  
Om dit punt te realiseren willen we nu al extra aandacht vragen voor onze jongeren en 
dat vooral samen met hen oppakken.  
Is het college bereid samen met jongeren te onderzoeken op welke manier zij meer en 
beter betrokken kunnen worden bij de beleidsvorming? 
 
In het derde kwartaal vindt een evaluatie plaats van het jongerenwerk in Gouda. Goed 
dat het college in de opdracht aan DSP heeft verwoord om met jongeren zelf in gesprek 
te zijn om te beluisteren wat er nodig is of wat er gemist wordt. Wij vinden het 
belangrijk om te onderzoeken of een Jongeren Service Punt in Gouda wenselijk is. Een 
plek waar jongeren kunnen rekenen op trainingen en voorlichting, individuele 
begeleiding bij het zoeken en vinden van werk.  
Kan het college bevestigen dat met relevante maatschappelijke organisaties zoals 
scholen ook dit punt wordt meegenomen in het onderzoek? 
 
We zijn tevreden dat €20.000 beschikbaar is voor activiteiten speciaal voor jongeren. 
We pleiten er ook voor binnen GoudApot meer aandacht te hebben en een deel van de 
pot te reserveren voor activiteiten speciaal voor jongeren die ook door hen worden 
beoordeeld. Goed dat de portefeuillehouder hiervoor aandacht heeft gevraagd aan 
GoudApot. 
  
 



 

 

Bij punt 2: een leefbare, tolerante en groene stad,  
 
We staan voor een grote uitdaging de komende jaren. Wij kijken uit naar de uitvoering 
van het mobiliteitsplan. Gezien de ambitie om van Gouda fietsstad nummer 1 te maken 
gaan we ervan uit dat de fiets een centrale plaats krijgt in dit plan, met plannen voor het 
verbeteren van de veiligheid en efficiëntie van de fietsverbindingen en kruispunten.  
 
De ambitie om een Zero Emissie Zone in te stellen kan op onze steun rekenen. Alleen het 
tijdstip van de invoering, nu gepland in 2025 mag van ons veel sneller. In ieder geval 
pleiten wij er voor om zwaar vrachtverkeer zo snel mogelijk terug te dringen.  
Wij vragen het college een onderzoek te doen naar de mogelijkheid om stadsdistributie 
in overleg met belanghebbenden zo snel als mogelijk in te voeren.  
 
Wij zijn enorm geschokt door de serie autobranden en wij leven mee met alle 
slachtoffers. Complimenten aan politie en burgemeester hoe zij zich letterlijk dag en 
nacht hebben ingezet. Maar vooral ook complimenten aan al die vrijwilligers in deze 
stad voor hun betrokkenheid en inzet om deze branden te voorkomen. 
 
Voor GroenLinks is het vanzelfsprekend dat iedereen gelijke kansen moet krijgen, 
ongeacht geaardheid, gender, afkomst, herkomst, religie of wat dan ook. Wij als fractie 
staan open voor alle maatregelen die er aan bijdragen dat niemand gediscrimineerd of 
nageroepen wordt omdat zij een hoofddoek draagt, of hij een keppeltje. De manier om 
breed draagvlak te vinden voor maatregelen en acties die echt het verschil kunnen 
maken is deze samen te ontwikkelen. Wij wachten met spanning de nota SamenLeven af 
die na de zomervakantie in de raad wordt besproken.  
 
Het derde punt: De overheid moet vooral eerlijk, begripvol en simpel zijn.  
 
Uit het onderzoek in opdracht van de Nationale Ombudsman blijkt dat Nederlanders 
hun relatie met de overheid typeren als noodzakelijk, ingewikkeld en ver weg. Het is 
belangrijk dat we als gemeente Gouda vooral een eerlijke, begripvolle en simpele 
overheid zijn.  
 
Dat betekent samenwerking zoeken met de inwoners om de ervaringen, kracht, energie 
en ambities van de inwoners te benutten. Om dat te stimuleren zouden inwoners 
eigenlijk het recht moeten hebben om samen te kunnen werken met de Gemeente.  
  
Starten met een project Meetellen in Gouda zou daarom een goede stap zijn. Meetellen is 
er voor kwetsbare mensen, die soms zorg, ondersteuning of begeleiding nodig hebben. 
We zijn tevreden dat in de raadsmemo van 25 juni over de voortgangsrapportage “naar 
een nieuwe sociale dienst” aangegeven wordt dat het college onder de indruk is van de 
aanpak Meetellen door de gemeente Utrecht en we kijken uit naar het vervolg.  
  
Dus als het aan GroenLinks ligt, is Gouda een groene stad die samen met de inwoners 
gemaakt wordt en waar iedereen zich thuis voelt.   
 
 
 
  


